
حفــظ  عــن خدمــة خزانــة  المهمــة  المميــزات  بعــض  لفهــم  بعنايــة  الوثيقــة  هــذه  قــراءة  الرجــاء 
ــدة - صــراط   ــة المتحـ ــارات العربيـ ــخ - الإمـ ــي زيوريـ ــك اي جـ ــب بنـ ــا  حبيـ ــي يقدمه ــات الت الأمان
لحفــظ  الأمانــات  حفــظ  خزانــة  خدمــة  البنــك  “البنك“(.يقــدم  ب  بعــد  فيمــا  هنــا  إليــه  )ويشــار 

بأمــان بــك  الخاصــة  والممتـــكات  الثمينــة  والأـــياء  الهامــة  المـــتندات 

مــن هــو المؤهل لاســتئجار خزانــة حفظ الأمانات؟ (  
تقُــدم الخدمــة لـعمــاء الأفراد فقط. (  ( 
المفعــول ومحدثــة (  (  البنــك ومـــتندات ســارية  لــدى  نشــط  لـعميــل حـــاب  يكــون  أن  يجــب 

.  )KYC( عميـــك  لأعــرف 

تحذير 
يفهــم العميــل أنــه لا يـُــمح إلا لـشــخص لـموقّــع بتشــغيل خزانــة حفــظ الأمانات 	
يفهــم العميــل ويوافــق عـــى التنــازل عــن خيار الشــرط عنــد طـب خزانــة حفظ الأمانات 	
يــدرك العميــل أن هــذا التـــهيل يخضــع لـتوافر 	

ما هي أنواع الخزائن وأين توجد؟(  
أبعــاد الخزانــة: صغيرة ومتوســطة وكبيرة.(  ( 
المواقــع: يقــدم البنــك خدمــات خزانة حفظ الأمانــات في 5 مواقع:(  ( 
ديرة 	 فرع 
فــرع الفهيدي 	
فــرع كوربريت 	
فرع ـــارع الشيخ زايد 	
فرع الشــارقة 	
التـــعير )مبـــغ الإيجار الـــنوي(: (  ( 
خزانــة حفــظ الأمانات صغيــرة: 1,000 درهم إماراتي 	
خزانــة حفــظ الأمانات متوســطة: 1,500 درهم إماراتي  	
خزانــة حفــظ الأمانــات كبيرة: 3,000 درهم 	

مـحوظــة: يتــم دفــع مبـغ الإيجار الـــنوي مقدمًا لــــنة.

مفاتيــح الخزانــة: عنــد إصــدار الخزانــة، يتم تزويــد العميــل بمفتاحين أو حـــب الاقتضاء(  ( 

 )  ) 5,000 قيمتــه  قابــل لاســترداد  بإيــداع  الاحتفــاظ  العميــل  يجــب عـــى  المـــترد:  الإيــداع 
درهــم فــي جميــع الأوقــات، ويتــم إســترداد مبـــغ هــذا الإيــداع فــور تــــيم الخزانــة.

تحذير 
عنــــد تــــــيم الخزانــــة، يجــــب إعــــادة كا المفتاحيــــن إلــــى الفــــرع. ســيتم إضافــة الوديعــة  	

ــام عمــل. ــى الحـــاب خــال 5 أي ــة لاســترداد إل القابـ

كيــف ومتــى يمكــن اســتخدام الخزانة؟(  
ــح آخــر (  (  ــم  من ــط. و يت ــرع فق ــل الف ــن خــال ســاعات عم ــع الخزائ ــى جمي ــن الوصــول إل يمك

ــرع. ــل وقــت إغــاق الف ــة قب 15 دقيق وصــول 

الـــفر (  (  جــواز  مثــل  المفعــول  ســارية  هويــة  إثبــات  وثائــق  تقديــم  العميــل  عـــى  يجــب 
الخزانــة. إلــى  الوصــول  قبــل  ذلــك  إلــى  ومــا  الإمــارات  هويــة  وبطاقــة  الإقامــة  وتأـــيرة 

يـــتخدم موظفــو الفــرع مفتاحًــا رئيـــياً مــع مفتــاح العميــل لفتــح خزانة.(  ( 

ــل (  (  ــح كل عمي ــم من ــادة يت ــرة.  ع ــي كل م ــة واحــدة ف ــط بتشــغيل خزان ــل واحــد فق ــمح لعمي يـُ
ــة. ــة الخزان ــي منطق ــة ف 15( دقيق (

مهم 
ــل )الـــوائل والمــواد  ــأي مــواد مث ــات ب ــة حفــظ الأمان ــاظ فــي خزان ــل الاحتف ــر مـــموح لـعمي غي
ــها أو  ــة نفـ ــى الخزان ــراً عـ ــكل خط ــد تش ــي ق ــا( الت ــتعال ونحوه ــة لاـ ــواد القابـ ــرة والم الخط
تؤثــر عـــى الخزائــن المجــاورة أو مبانــي البنــك، ويمنــع كذلــك المــواد المحظــورة بموجــب 
القانــون أو أي لائحــة أخــرى. تقــع مـــؤولية محتويــات الخزانــة عـــى العميــل منفــرداً. فــي 
ــراءات  ــل إج ــه العمي ــك يواج ــه البن ــذي يجري ــق ال ــم الاح ــي التقيي ــر ف ــة أي تقصي ــة ماحظ حال

مدنيــة و / أو جنائيــة مــن قبــل البنــك / الــــطات.

المفتاح البديل: في حالة فقدان/ ضياع مفاتيح الخزانة مطـوب من العميل القيام بما يـي: (  ( 

تقديــم باغ لـشــرطة  	
تقديــم تقريــر الشــرطة لموظفــي الفــرع  	
ــراء  	 ــن الإج ــام. يتضم 10 أي ــى  ــل إل ــدة تص ــل م ــاح البدي ــراء المفت ــتغرق إج ــوز أن يـ يج

ــل. ــور العمي ــم بحض ــي تت ــد والت ــل جدي ــع قف وض
2,000 درهــم لاســتبدال و / أو إعــادة  	 يتحمــل العميــل تكـفــة المفتــاح بــدل الفاقــد بقيمــة 

ــة. ــح الخزان فت

تحذير 
يفهم العميل أنه قد يكون هناك وقت انتظار في الفرع قبل الوصول إلى الخزانة. 	
ــا  	 ــات وفقً ــات والمحتوي ــظ الأمان ــة حف ــح خزان ــامة مفاتي ــن س ــة ع ــؤولية الكامـ ــل المـ ــل العمي يتحم

ــة. ــك / الهيئ ــادات البن لإرـ

بيان الحقائق الأساسية – خزانة حفظ الأمانات 
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Habib Bank AG Zurich Key Facts Statement - Locker Services

Please read this document carefully for your understanding of some of important features 
of Locker Service offered by Habib Bank AG Zurich UAE- Sirat (hereinafter referred to as 
“The Bank”). The Bank offers Locker service to store safely your important documents, 
valuables and possessions. 

 ) Who is eligible to rent a locker? 
 ) ) Customer has to be an individual only. 

 ) ) Customer must have an active account with the Bank with valid and up-to-date KYC 
documents.

WARNING
 » The customer understands that only a signatory is permitted to operate a locker 

 » The customer understands and agrees to waive the Cooling-off option for the Locker 
request

 » The customer understands that this facility is subject to availability

 ) What are the types of Lockers and where are they located? 
 ) ) Locker dimensions: Small, Medium and Large        

 ) ) Locations: The Bank offers Locker services at 5 locations: 

 » Deira Branch

 » Al Fahidi Branch

 » Corporate Branch 

 » Sheikh Zayed Road Branch

 » Sharjah Branch

 ) ) Pricing (annual rental amount):

 » Small: AED 1,000 

 » Medium: AED 1,500 

 » Large: AED 3,000  

Note : The annual rental amount is taken in advance for the year.

 ) ) Locker keys: At time of Locker issuance, customer is provided with 2 keys or as 
applicable 

 ) ) Refundable Deposit: The customer has to maintain a refundable deposit of AED 5,000 
at all times. The deposit is refunded once the Locker is surrendered.

WARNING
 » At the time of surrender of Locker, both keys are to be returned to the Branch. The 

refundable deposit will be credited to the account within 5 business days.

 ) How and when can the Locker be used?
 ) ) All Lockers are accessible during Branch hours only. The last access is given 15 
minutes prior to Branch closure time.

 ) ) The Customer must present valid identity documents such as passport, residence 
visa/Emirates ID prior to accessing the Locker.

 ) ) To open a Locker, Branch staff will be using a master key in combination with the 
customer key.

 ) ) Only one customer is permitted to operate a Locker at a time. Typically, each 
customer is granted 15 minutes time in the Locker area.

IMPORTANT
The customer shall not keep in the Locker any material/s (eg liquids, hazardous 
substances, flammable items etc.) that may have any risk to the Locker itself or impact 
neighbouring Lockers or the affect Bank premises or that are prohibited by law or 
any other regulation. The customer will be solely responsible for the contents placed 
inside the Locker. Any omission or if in subsequent assessment by the Bank is noticed, 
customer will face civil and/or criminal proceedings by the Bank/authorities. 

 ) ) Replacement Key : In case the locker keys are lost/misplaced, customer needs to do 
the following:

 » File a Police report

 » Present the Police report to the Branch staff 

 » The Replacement Key process can take upto 10 business days. The process involves 
placing a new lock and is done in presence of the customer.

 » The replacement cost is AED 2,000 and is to be borne by the customer for replacing 
and/or reopening the Locker.

WARNING
 » The customer understands that there could be waiting time at Branch before getting 

access to the Locker.
 » The customer bears full responsibility for the safety of the Locker keys and contents of 

the Locker are in accordance with Bank/Authority guidelines.

HBZ



كيــف يتــم تســليم الخزانة؟(  
 يتــم تقديــم خطــاب طـــب تــــيم خزانــة حفــظ الأمانــات مــن قبــل العميــل. يجــب عـــى (  ( 

المفعــول. ســارية  هويــة  وثائــق  تقديــم  أيضًــا  العميــل 
يجــب تقديــم خطــاب الطـــب مرفــق معــه مفتاحــي الخزانــة المقدمين.(  ( 
ــار (  (  ــة. أي إيج ــى الخزان ــتحقة عـ ــات مـ ــود أي التزام ــدم وج ــن ع ــك م ــو البن ــيتأكد موظف  س

ــاذ أي  ــك اتخ ــوز لـبن ــتحقات يج ــع المـ ــدم دف ــة ع ــي حال ــترداد. ف ــل لاس ــر قاب ــة غي ــدم لـخزان مق
ــه. ــه ومصالح ــى حقوق ــاظ عـ ــي لازم لـحف ــراء قانون إج

تحذير
أو  فتــرة الإيجــار و/  انتهــاء  البنــك عنــد  إلــى  الخزانــة  إعــادة مفاتيــح  العميــل   يجــب عـــى 
ــح أو  ــادة المفاتي ــل بإع ــام العمي ــدم قي ــة ع ــي حال ــة.  ف ــنوي لـخزان ــار الـ ــدة الإيج ــتكمال م اس
ــي لازم  ــراء قانون ــاذ أي إج ــك اتخ ــوز لـبن ــة يج ــرة طويـ ــل لفت ــول لـعمي ــدم الوص ــتمرار ع إس

لـحفــاظ عـــى حقوقــه ومصالحــه.

.

الشروط والأحكام الرئيسية (  
تحذير

يجــوز لـبنــك تجميــد أو تعـيــق تشــغيل الحـــاب ورفــض أي وجميــع معامــات الإيــداع والائتمــان  	
والـــحب فــي حالــة مخالفــة العميــل أيًــا مــن الشــروط والأحــكام ذات الصـــة أو )i(إعطــاء البنــك 
أي تعـيمــات غامضــة أو متضاربــة أو غيــر مقبولــة لـبنــك؛  )ii( إـــتباه البنــك بفعــل غيــر 

ــة. ــي أي معامـ ــال ف ــي أو أي احتي قانون
حفــظ أدوات الوصــول إلــى حـــاب العميــل مثــل بطاقــات الصــراف الآلــي ورقــم التعريــف  	

الشــخصي ودفتــر الشــيكات و إســم المـــتخدم وكـمــة المــرور لخدمــة حبيــب بنــك آي جــي 
ــل  ــؤولية العمي ــي مـ ــرى ه ــخصية الأخ ــات الش ــت والمعـوم ــر الإنترن ــة عب ــخ المصرفي زيوري
ــم  ــى العـ ــل. يرج ــب العمي ــن جان ــه م ــي / خاف ــأ أمن ــؤولية أي خط ــك مـ ــل البن ــده. لا يتحم وح
ــبيل  ــى س ــخصية عـ ــك الش ــك تفاصيـ ــوا من ــا ويطـب ــك مطـقً ــوا ب ــن يتصـ ــه ل ــك أو موظفي أن البن
المثــال لا الحصــر كـمــة المــرور ورقــم التعريــف الشــخصي لبطاقــة الائتمــان و )كـمــة المــرور 
لمــرة واحــدة( ونحوهــا. الرجــاء توخــي الحــذر تجــاه هــذا النــوع مــن الرســائل والمكالمــات 
ــا. ــن أفرعن ــدى أي م ــا ل ــد حدوثه ــاغ عن ــب الإب ــا، و يج ــي ونحوه ــد الإلكترون ــائل البري ورس

يحتفــظ البنــك حصريــاً بحــق رفــض فتــح أو إغــاق أي حـــاب ،و حــق تـــوية أي مطالبــة  	
ــداء ســبب إغــاق  ــا لإب ــه 60 يومً ــك إـــعارًا مدت ــدم البن ــل. يق ــن حـــاب العمي ــك م مـــتحقة لـبن

ــاً. ــك ممكن ــا كان ذل ــى م ــاب مت الحـ

ي  أ ء  جــرا إ لــة  حا فــي  ب.  لحـــا ا تحكــم  لتــي  ا م  لأحــكا وا لشــروط  ا تغييــر  بحــق  لبنــك  ا يحتفــظ 
ر  ــا خط إ ــم  ي بتقد ــك  لبن ا م  ــو يق م  ــو لرس ا ــدول  ج ــك  ل ذ ــي  ف ــا  بم م  ــكا لأح وا ــروط  لش ا ــي  ف ت  ــرا تغيي
يــث  تحد يتــم   . ) لمطبقــة ا نيــن  ا لقو ا حـــب  قصــر   أ فتــرة  و  أ بــدون  و  أ ( مًــا  يو  60 تــه  مد لـعميــل 
ج(  نــي،  لإلكترو ا يــد  لبر ا ب(  لإنترنــت،  ا عـــى  لبنــك  ا قــع  مو ) أ عـــى  ت  لتغييــرا ا ه  هــذ كل 
تطبيــق   ) ه لإنترنــت،  ا عـــى  لمصرفيــة  ا زد  بــي  تــش  إ ت  مــا خد  ) د  ، لقصيــرة ا ئل  لرســا ا م  نظــا
وســيـة  ي  أ خــال  مــن  و  أ لآمــن،  ا يــد  لـبر لبنــك  ا مــة  خد و(  يــل،  با لمو ا عـــى  زد  بــي  تــش  إ

. ر لإخطــا ا عنــد  اً  فــور لتغييــر  ا ة  ء بقــرا لعميــل  ا نوصــي   . ســبة منا لبنــك  ا هــا  يرا ل  تصــا إ

قواعد خمول الحساب (  
يتــم وضــع ـــارة حـــاب خامــل عـــى الحـــاب /الحـــابات وإغــاق العاقــة وفقًــا لتقديــر  	

ــهرًا  12 ـ ــال  ــاب خ ــي الحـ ــل ف ــا العمي ــم أجراه ــة خص ــود معامـ ــدم وج ــة ع ــي حال ــك ف البن
ــنوات.   ــاث س ــن ث ــر م ــدة أكث ــوم لم ــداد الرس ــدم س ــة ع ــي حال ــرة أو ف الأخي

يتــم تصنيــف الرصيــد المتوفــر فــي الحـــاب عـــى أنه أمــوال غيــر مطالب بها. 	
يتـــم تحويـــل جميـــع الأموال غيـــر المطالـــب بها إلـــى المصـــرف المركزي لدولـــة الإمارات  	

العربيـــة المتحـــدة ومـــن ثَـــم تتـــم تــــوية المطالبـــات وفقًـــا لمـــا هو معمـــول بـــه و الإطار 
البنوك. إجـــراءات   / وسياســـات  التنظيمـــي 

ــن و  	 ــد دائ ــم كرصي 1 دره ــد  ــم واح ــة بدره ــة المالي ــر المعامـ ــاب تظه ــيط الحـ ــادة تنش ــد إع عن
ــي الحـــاب.  ــن ف ــد مدي 1رصي بدرهــم واحــد 

تحذير
ــم  ــى أن يت ــات إل ــض المعام ــة ورف ــك المصرفي ــد خدمات ــم تقيي ــل يت ــاب خام ــارة حـ ــرد وضــع  ـ بمج

ــاب. ــع الحـ ــق وض توفي

الحدود(  
ــة  	 ــى موافق ــول عـ ــاب دون الحص ــن أي حـ ــوف م ــى المكش ــحب عـ ــراء س ــل إج ــق لـعمي لا يح

ــك. ــن البن ــبقة م ــة مـ خطي

ــي  	 ــي ف ــد كاف ــود رصي ــدم وج ــال ع ــي ح ــل ) ف ــاب العمي ــن حـ ــم م ــق الخص ــك بح ــظ البن يحتف
ــل  ــاب العمي ــي حـ ــوال ف ــداع أي أم ــة إي ــي حال ــك ف ــوف( وذل ــى المكش ــحب عـ ــاب، الـ الحـ
ــام  ــي نظ ــأ ف ــي او خط ــل فن ــر أو عط ــام الكمبيوت ــي نظ ــل ف ــري أو خـ ــأ بش ــة خط ــهواً/ نتيج س

المقاصــة أو لأي ســبب آخــر، دون أي مـــؤولية و/ أو مطالبــة تنشــأ ضــد البنــك. 

التزامات العميل(  
ــي  	 ــع القانون ــوان أو الوض ــي العن ــرأ ف ــر يط ــأي تغيي ــوراً ب ــك ف ــاغ البن ــل إب ــى العمي ــب عـ يج

مــن  بنـــخ  دوري  بشــكل  البنــك  وتزويــد  أخــرى  معـومــات  أي  أو  الأنشــطة  أو  التكويــن  أو 
المـــتندات التــي يجــوز لـبنــك طـبهــا مــن وقــت لآخــر بهــذا الخصــوص. 

ــم(  	 ــة الخص ــات بطاق ــك معام ــي ذل ــا ف ــات )بم ــن المعام ــة م ــق بعناي ــل التحق ــى العمي ــب عـ يج
ــال  ــاً خ ــك خطي ــار البن ــب إخط ــض يج ــأ أو تناق ــة أي خط ــد ماحظ ــاب وعن ــف الحـ ــي كش ف
ــر كشــف  ــك يعتب ــد ذل ــل وبع ــى العمي ــخ إرســال كشــف الحـــاب إل ــن تاري ــا م ــن يومً 30( ثاثي (

الحـــاب صحيحًــا ولا يجــوز لـعميــل الاعتــراض عـيــه.
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 ) How can the Locker be surrendered?
 ) ) Submission of request letter to surrender the Locker must be provided by the 
customer. The customer must also present valid identification documents.

 ) ) The request letter needs to be submitted along with the 2 Locker keys given. 

 ) ) The Bank staff will ensure there are no liabilities due against the Locker. Any advance 
Locker rent taken is non-refundable. In case of non-payment of dues, the Bank may take 
any necessary legal action to preserve its rights and interest. 

WARNING
The customer shall return the keys of the Locker to the Bank at the expiry of the rental 
period and/or completion of the annual rental term of the Locker. In the event, the 
customer does not return the keys or where the customer remains uncontactable for an 
extended period, the Bank may take any necessary legal action to preserve its rights 
and interest.

 ) Key Terms & Conditions

WARNINGS
 » The Bank may freeze or suspend operation of the Account and to refuse any and all 

deposits, credits and withdrawals if the Customer is in breach of any of the relevant 
Terms and Conditions or if (i) any instructions given to the Bank are ambiguous, 
conflicting or not acceptable to the Bank; (ii) if the Bank suspects that there may be 
any fraud or illegality in any transactions.

 » Safe custody of access tools to Customer account like Debit cards, PINs, Cheque Book, 
HBZweb / HBZapp banking username, password and other personal information, etc. 
is solely Customer responsibility. Bank cannot be held responsible in case of a security/
other lapse at Customer’s end.  Please note that the Bank or its Employees will never 
call Customer and ask for personal details including but not limited to Password, Credit 
Card Pin, OTP (One Time Password) etc. Please exercise caution against such kind of 
messages, calls, emails, etc. and report any such incident at any of our Branches. 

 » The Bank reserves the exclusive right to refuse to open any Account or to close 
any Account and make claim settlement of any balance due to the Bank from the 
Customer. The Bank will serve 60 days notice by providing a reason, wherever 
possible for Account closure.

The Bank reserves the right to make changes in the Terms and Conditions governing the 
account. In the event of any changes in the Terms and Conditions including Schedule of 
Charges, the Bank will provide a notice period of 60 days (or without or shorter period as 
per applicable laws). All such changes will be notified to the Customer through any of the 
following means : a) Bank website, b) via email, c) via SMS, d) via HBZweb banking, e) via 
HBZ mobile app, f) via Bank Secure mail service or any other means of communication as 
deemed appropriate to the Bank. We recommend that the Customer promptly reads the 
changes as and when notified.

 ) Dormancy Rule 
 » Account(s) will be marked as Dormant and the relationship will be closed at the 

discretion of the Bank if there are no customer initiated debit transaction in the last 12 
months or if the charges remain outstanding for a period of more than 3 years. 

 » Any available funds in the account will be classified as unclaimed. 

 » All unclaimed funds will be transferred to the UAE Central Bank and claims will then 
be settled in accordance with the applicable regulatory framework and Banks policies/
procedures.

 » Financial transaction of AED 1 will be reflected as a debit and credit in the account on 
Dormant reactivation. 

WARNING
Once the account is marked Dormant, Customer’s banking services will be restricted and 
transactions will be rejected unless the account status is regularised.

 ) Limitations 
 » The Customer is not entitled to overdraw any account without obtaining the Bank’s prior 

written consent. 

 » The Bank reserves the right to debit Customer account (in case of insufficient balance, 
to overdraw) with respect to any funds erroneously credited to the Customer account 
due to a human error/oversight, computer system glitch, technical error, system 
malfunction, clearing system error or any other reason, without any liability and/or 
claim arising against the Bank.

 ) Customer Obligations
 » The Customer shall advise the Bank immediately of any change in their address, legal 

status, constitution and any other information relevant to their legal existence, status 
and activities and periodically provide the Bank with copies of such documents the 
Bank may request from time to time in this connection.

 » The Customer should carefully check the transactions (including Debit Card transactions) 
in the statement and any error or discrepancy must be notified in writing to the Bank 
within (30) thirty days from the date on which the statement is sent to the Customer. 
The statement will be deemed to be correct and the Customer may not thereafter raise 
any objection.



المعلومات الشخصية: جمع البيانات والخصوصية والاستخدام(  
تطبيــق جميــع  مــن  التأكــد  يتــم  المعامــات.  بحمايــة معـومــات حـــابك وتفاصيــل  البنــك  يـتــزم 
فــي  المطـــوب  النحــو  عـــى  الشــخصية  البيانــات  حمايــة   / بخصوصيــة  المتعـقــة  الضوابــط 
ذلــك،  عـــى  الاقتضــاء(. عــاوة  الصـــة )حـــب  ذات  التعاقديــة  والبنــود  والـوائــح  التشــريعات 
ــق  ــال والتدقي ــع الاحتي ــك من ــي ذل ــا ف ــرض كان )بم ــاص ولأي غ ــره الخ ــا لتقدي ــك وفقً ــوز لـبن يج
أي  مشــاركة  مختصــة(  تنظيميــة  أو  حكوميــة  هيئــة  أي  طـــب  حالــة  فــي  أو  الديــون  وتحصيــل 
العمــاء  معامــات  أو   / و  الحـــابات  أو   / و  بالعميــل  تتعـــق  بيانــات  أو  تفاصيــل  أو  معـومــات 
مــع المنظميــن ومقدمــي خدمــات البنــك والمقاوليــن والشــركات التابعــة. لـمزيــد مــن التفاصيــل 

الرجــاء الرجــوع إلــى الموقــع أدنــاه:
https://habibbank.com/uae/downloads/DataPrivacyNotice.pdf

الشــكاوى والملاحظات(   
فــي حالــة أي تقصيــر أو تناقــض أو أي مـــألة أخــرى يمكــن لـعميــل تـــجيل ـــكوى خال موقعنــا 
الإلكترونــي.  تنشــئ تعبئــة نمــوذج الشــكوى رقمــاً فوريــاً وهــو المرجــع  لأغــراض متابعــة الشــكوى 
وسيـــعى البنــك  جاهــداً إلــى حــل الشــكوى خال 10 أيــام عمــل. كمــا يمكــن لـعميــل زيــارة أي مــن فــروع 

البنك  لتـجيل الشكوى ـخصياً، أو الإتصال عـى مركز إتصالات البنك عـى الأرقام: 
إ.ع.م( خــارج  )مــن   +971  )4(  419  5555 أو  )HABIB )42242أ800 

فــي  حالــة عــدم رضــا العميــل  عــن إســتجابة البنــك، فيمكــن لـعميــل تصعيــد الشــكوى )ومعهــا كل التفاصيــل 
.complaints@habibank.com:الازمــة( ومخاطبــة المديــر الإقـيمــي عبــر البريــد الإلكترونــي

إذا إســتمر عــدم رضــا العميــل عــن حــل الشــكوى الــذي قدمــه البنــك يحــق لـعميــل المزيــد مــن التصعيــد عــن 
طريــق التواصــل مــع “ســندك“، وهــي وحــدة مـــتقـة لتـــوية المنازعــات المصرفيــة والتأمينيــة فــي دولــة 
ــة عــدم تـــجيل الشــكوى  ــي حال ــط ف ــدى “ ســندك“ فق ــول  الشــكوى ل ــم قب ــة المتحــدة. يت ــارات العربي الإم
بواســطة  البنــك، أو عــدم  تقديــم البنــك إســتجابة نهائيــة خال 30 يومــاً تقويميــاً مــن التقديــم الأولــي لـشــكوى، 

أو عــدم رضــا العميــل عــن الحــل المطــروح.

تفاصيــل التواصل مع ســندك: 

 800 SANADAK )800 72 623 25(
 www.sanadak.gov.ae
Info@sanadak.gov.ae

سندك وحدة 
مبنــى معهــد الإمــارات المالــي – الطابق الأرضي
ـــارع ســـطان بن زايد الأول - أبوظبي ، إ.ع.م

الدعم المتعدد القنوات(   
يمكــن لـعميــل الحصــول عـــى المـــاعدة باســتخدام أي مــن القنــوات التاليــة للإباغ عــن ـكوى/ـــكاوى أو 

أي فقــدان أو ســرقة تتعـــق بالمنتجــات والخدمــات المصرفيــة:
لمتحــدة لعربيــة ا زيــارة أي مــن فروعنــا فــي دولــة الإمــارات ا

الاتصــال عـــى )42242( HABIB 800 أو 5555 419 )4( 971+ )مــن خــارج إ.ع.م(
csd@habibbank.com :ــي الإلكترون ــد  لبري ا

www.habibbank.com/uae/home/uaeSirat.html  : زيــارة موقعنــا

حقوق النشر (   
والصفحــات  الشــعار  الحصــر  لا  المثــال  ســبيل  عـــى  ذلــك  فــي  بمــا  الوثيقــة  هــذه  محتويــات 
ــواردة فيهــا هــي مـــك لحبيــب بنــك اي  والنصــوص والرســومات والروابــط والمعـومــات والمــواد ال
ــاً أي اســتخدام غيــر مصــرح  جــي زيوريــخ إ.ع.م ومحميــة بموجــب حقــوق النشــر. ممنــوع منعــاً بات

بــه أو ربــط أو استنـــاخ المعـومــات أو المــواد
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 ) Personal Information: Data Collection, Privacy and Usage
The Bank is committed to protect your account information and transaction details. 
It is ensured that all controls relating to personal data privacy / protection as required 
in relevant legislation, regulations and contractual clauses (as applicable) are in place. 
Further, the Bank may at its discretion and for any purpose (including for the purpose of 
fraud prevention, audit and debt collection, or if required by any competent government or 
regulatory body) share any information, details or data relating to the Customer and/or the 
Accounts and/or the Customers transactions with the regulators, Bank’s service providers, 
contractors and affiliates. for further details Kindly refer to:

https://habibbank.com/uae/downloads/DataPrivacyNotice.pdf

  ) Complaints & Feedback 
The customer can log a complaint for any deficiency or discrepancy or any other matter 
through our website. The online complaint form generates an immediate reference num-
ber for tracking purposes and the Bank will endeavor to resolve the complaint within 10 
Business days. The customer can also walk-in to any of the Bank’s branches or call 800 
HABIB (42242) or +971(4) 419 5555 (from outside UAE) and log a complaint in person or via 
our Call Center respectively.

If the customer is not satisfied with the response from the Bank, then the customer can 
escalate (with all necessary details) and address the same to the Country Manager via 
email at complaints@habibbank.com.

If the customer still feels the Bank has not resolved the complaint to their satisfaction, 
the customer has the right to further escalate by contacting Sanadak, UAE’s independent 
financial Ombudsman Unit. Sanadak will accept your complaint, only if the complaint was 
not registered by the Bank or the Bank did not provide a final response to your complaint 
within 30 calendar days of initial lodgement or if you are not satisfied with the resolution 
of your complaint.

Sanadak contact details:

800 SANADAK (800 72 623 25)

www.sanadak.gov.ae

Info@sanadak.gov.ae

Sanadak Unit
Emirates Institute of Finance Building,  Ground Floor, 
Sultan Bin Zayed The First Street, Abu Dhabi, UAE

  ) Multi-Channel Support 
The customer can get assistance by using any of the below channels to report complaint/s, 
any loss or any theft related to banking products and services:

Visit any of our branches in the UAE

Call 800 HABIB (42242) or +971(4) 419 5555 (from outside UAE)

Email: csd@habibbank.com

Visit: www.habibbank.com/uae/home/uaeSirat.html

  ) Copyright
The contents of the document including, but not limited to the logo, pages, text, graphics, 
links, information and material therein are the property of Habib Bank AG Zurich UAE 
and protected by copyright. Any unauthorized use, link, or reproduction of information, 
material is strictly prohibited.


